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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona 
č. 128/2000 Sb.,o obcích v platném znění. 

. 
 

bod jednání číslo    28  
 
 

 
Příspěvek do 12. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 12.04.2017  
 
Zápis z jednání komise dopravy dne 10. 4. 2017 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis  
 
Materiál předkládá:  Mgr. Ing. Drago Sukalovský - starosta 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Jiří Kovář - vedoucí odboru  
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Radě města Kuřim je předložen zápis z jednání komise dopravy dne 10. 4. 2017. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   zápis z komise dopravy ze dne 10. 4. 2017 v bodě 6, schvaluje  body 
1, 2, 3, 4, 5 dle zápisu. 
 
Termín plnění: 20. 4. 2017 (OD) 
  

 
 
 



 
 

 
 
 
 
 
 

Zápis č.3/2017 
z jednání komise dopravy, konaného dne 10.04.2017 ve velké zasedací místnosti 

MěÚ Kuřim od 18,30 hod. 
 

 
 
V době zahájení schůze v 18,30 hod. bylo přítomno 9 členů komise a tajemník. Komise byla 
usnášení schopná.  
 
 
Přítomni za komisi dopravy dle prezenční listiny: 
Ing Pančík,  Ing.Krčma,  pí.Můčková , p.Štěpánek,  Ing.Kotek, p.Nováček, 
Mgr.Ing.Němečková, Mgr.Vítek, Ing.Pazourek, p.Kupčík,  Ing. Vrabec,  p.Kubíček ,   
 
 
 
Dále:   Ing. Kovář 
 
 
Hosté: Mgr.Ing.Sukalovský, PaeDr.David Holman, Mgr.Dagmar Montágová 
 

 
 
Program jednání:  
Komise schválila program jednání, předložený předsedou komise Ing. Pančíkem.  
Hlasováno: 9 pro.  
Návrh byl přijat. 
 
 
1.Pasport MK a DZ města Kuřim 
1.1Komise dopravy navrhuje posunout vyhrazené místo pro invalidu Na Královkách mimo 
rozhledové poměry 
Hlasováno:  pro 9 
Návrh byl  přijat. 
1.2. Komise dopravy doporučuje na ulici Dukelská odstranění zákazu stání a zastavení. 
Hlasováno:  pro 8   zdržel se 1 
Návrh byl  přijat. 
 
2.Úprava signálního plánu na přechodu pro chodce u ZŠ Tyršova 
Komise dopravy doporučuje  ponechat stávající platný signální plán 
Hlasováno:  pro 9 
Návrh byl  přijat. 
Komise dopravy upřednostňuje bezpečné přecházení dětí u základní školy. 
 
 
 



 
 
 
 
3.Podnět pana Malušky na zřízení nového přechodu pro chodce na ulic Nádražní 
u prodejny Michl sport 
Komise dopravy doporučuje na křižovatce Nádražní x Tyršova na větvi Nádražní, zpracovat 
studii k prověření umístění přechodu pro chodce dle platných norem a legislativy 
Hlasováno:  pro 9 
Návrh byl  přijat. 
 
 
4. Doprava v klidu ve vztahu k nástavbě na ulic Popkova 1009, žadatel Lukáš Malý 
Komise dopravy doporučuje realizovat  osm parkovacích míst dle předložené projektové 
dokumentace v souladu s platnou legislativou. 
Hlasováno:  pro 9 
Návrh byl  přijat. 
 
Ve 20:29 odešla z komise Mgr.Němečková 
 
5.Retardér 
Komise dopravy nedoporučuje realizovat vyvýšenou vozovku. Doporučuje ponechat stávající 
stav. 
Hlasováno:  pro 8 
Návrh byl  přijat. 
V předmětné lokalitě jsou výšky obrubníků cca 5cm. 
Z tohoto důvodu nelze realizovat výšenou vozovku  ( nesplňuje  funkci ). 
Současně by bylo problematické realizovat odvodnění komunikace v dané lokalitě. 
V dané lokalitě je požadavek občanů na regulaci rychlosti. 
 
6.Připomínky k rekonstrukci železniční stanice 

Komise navrhuje RM požádat investora rekonstrukce železniční stanice o následující 

opatření: 

 

1) V prostorách pro cestující umístit 3 ks elektronických informačních panelů SŽDC 

(po 1 ks nad příchod k nástupištím z příjezdové i odjezdové haly a 1ks do 

podchodu ve směru z ulice Dr. Vališe. 

2) Obnovit službu úschovny zavazadel 

3) Pokud to bude možné zachovat v provozuschopném stavu čelní nákladní rampu 

pro nakládku a vykládku kolové, případně pásové techniky. 

4) Vyčlenit část překladiště pro veřejné parkoviště P+R 

Bod číslo 4  předkladatel Ing. Miloš Kotek stáhl.  O ostatních bodech bylo 

hlasováno. 

Hlasováno: Pro: 1     zdrželo se 7 

Návrh nebyl  přijat. 

 
 
 
Jednání komise dopravy bylo ukončeno ve 20:48hod. 
 
Zapsal: Kovář 
 


	__KNS__0
	A - zápis - doc3170

